
S K R A Ć E N I   Z A P I S N I K  
 
 

sa 16. sjednice Gradskog vijeća Grada Krapine održane dana 21.11.2011. godine u 19,00  sati u maloj 
dvorani Pučkog otvorenog učilišta u Krapini 

 
SJEDNICI SU PRISUSTVOVALI:  

 
Mladen Gregurović, Viktorija Mikša, Nenad Drndić, Danko Hršak, Dragutin Benc, Josip Kozina, 
Zoran Gregurović, Milan Golub, Dubravko Barilar, Stjepan Grah, Branko Kučko,  Robert Cerovečki, 
Mirko Koret, Štefanija Družinec, Zdenka Grilec,  Vladimir Bajcer i Branko Kunštek    

 
OPRAVDANO ODSUTAN: Nenad Sikirica 
 
ODSUTAN: Danijel Klasić 

 
OD OSTALIH SJEDNICI SU PRISUSTVOVALI: Josip Horvat, gradonačelnik Grada Krapine, 
Josip Pelin, zamjenik gradonačelnika, Boris Bočkaj, zamjenik gradonačelnika,  Vlasta Bočkaj, 
pročelnica, Snježana Pelin, pročelnica,  Miroslav Ivić, pročelnica,  Branka Stipić, voditelj zapisnika te 
predstavnici medija. 

 
Sjednici su prisustvovali i članovi Dječjeg gradskog vijeća Grada Krapine. 
 
Predsjednik Gradskog vijeća g. Zoran Gregurović otvara 16. sjednicu Gradskog vijeća Grada Krapine, 
pozdravlja sve prisutne , konstatira nakon izvršene prozivke,  da sjednici prisustvuje dovoljan broj 
članova gradskog vijeća, te se mogu donositi pravovaljane odluke, kao i drugi akti.  
 
Ujedno pozdravlja prisutne članove dječjeg gradskog vijeća Grada Krapine. 

 
Predsjednik gradskog vijeća g.Zoran Gregurović  čita prijedlog dnevnog reda današnje sjednice koji su 
članovi vijeća primili uz poziv te  nakon kraće rasprave  konstatira, da je jednoglasno usvojen dnevni 
red kako su članovi gradskog vijeća primili uz pozive i radni materijal za današnju sjednicu.  

 
T O Č K A  1. 

 
PITANJA I PRIJEDLOZI 
 

1. Članica gradskog vijeća gña.Grilec Zdenka istakla je slijedeće:   
 

• moli odgovor u svezi rješenja odrona ceste kod kuće Vlade Štroka iz  Dolića , jer je na 
tom dijelu ceste potrgana rešetka te nije dobra odvodnja, pa predlaže da se to riješi 

• obaviještava članove gradskog vijeća da će  24.11.2011. na Hušnjakovom specijalist 
iz bolnice Bračak održati predavanje povodom prevencije od bolesti raka. 

• da li Grad može utjecati na rješenje problema  izgradnje prenočišta  za goste kad 
dolaze kao posjetitelji u Muzej Hušnjakovo 

 
Gradonačelnik je uvodno pozdravio članove dječjeg gradskog vijeća Grada Krapine te im zaželio  
uspješnost u daljnjem radu.  
 
Što se tiče odgovora na prvo pitanje, istakao je da se susjedi ne mogu meñusobno dogovoriti, pa 
rješenje istog traje malo duže. Nadaljenje je istakao da Grad ne može biti investitor odnosno da ne 
može izgraditi hotel, ali ima osigurano zemljište te se se u izmjenama GUP-a još neke odredbe 
prilagoditi te se priprema i raspisivanje javnog poziva da se vidi da li postoji volja za izgrdnjom 
hotela.  
 



2. Članica gradskog vijeća gña.Družinec osvrnula se na slijedeće probleme:  
 

• na Šabcu je ureñeno dječje igralište, ali noću se tamo okuplja odreñena skupina mladih koja 
pravi nered, pa predlaže da se postavi 1 rasvjetno mjesto kako bi se spriječilo daljnje 
devastiranje dječjeg igrališta  

• pitanje čišćenja zemljišta pokraj željezničke pruge prema Šavriću, u čijem je vlasništvu 
zemljište i tko je obvezan čistiti, jer to nije očišćeno cca 10 godina 

• da li se moralo kopati uz Županijsku cestu prema Trškom Vrhu, u ljetnom periodu, kada 
najveći broj vjernika te turista obilazi crkvu na Trškom Vrhu 

 
Gradonačelnik grada Krapine g.Horvat odgovorio je, da se na igralištu na Šabcu već godinama 
pokušava riješiti navedeni problem, ali misli da postavljanje rasvjetnog tijela ne bi taj problem riješilo, 
jer je prije 7 dana 9 rasvjetnih tijela na cesti u ul.Frana Galovića uništeno. Istakao je, da ako se Policija 
neće bolje orgnizirati na rješavanju takovih problema u gradu, ne vidi drugo rješenje. Isto tako je 
napomenuo, da treba provjeriti čije je zemljište prema Šavriću, ali je napomenuo, da je Grad prije 
nekoliko godina baš iz razloga neureñenosti zemljišta sklopio s HŽ-om ugovor o najmu zemljišta 
pokraj željezničkog kolodvora.  Isto tako je odgovorio, da nezna što je kopano na Županijskoj cesti 
prema Trškom Vrhu, a da nije sanirano, provjerit će se i dati odgovor na slijedećoj sjednici.   
 

3. Član gradskog vijeća g.Koret Mirko ističe slijedeće: 
 

• da li Grad poduzima potrebne radnje na završetku radova na cesti koja vodi sa zagorske 
magistrale u industrijsku zonu, jer dolazi zima 

• predlaže da Grad  poduzme sve potrebne radnje kako bi krenuli radovi na ureñenju korita 
Krapinščice 

• postavlja pitanje zašto se nisu održali izbori i za mjesne odbore Grada u vrijeme održavanja 
parlamentarnih izbora, jer bi odaziv birača bio veći, a  troškovi tih izbora manji 

 
Gradonačelnik Grada Krapine odgovara članu vijeća g.Koretu, da su radovi na izmještanju D206 
započeli 03.11. nakon svega što se dogañalo ( žalbe investitora,  itd. ) te bi radovi trebali prema 
njegovom saznanju biti gotovi 15.12.2011. godine. Nadalje je istakao, da ako se mislilo na produžetak 
ulice Frana Galovića, ti radovi nisu u tom postupku, kad se iznañe model financiranja, tada će se i na 
istima započeti. Što se tiče radova na ureñenju korita Krapinščice, prije 20 dana državna agencija za 
javne radova je odbacila prigovor te bi radovi na ureñenju korita trebali započeti. Izbori na mjesne 
odbore grada Krapine će se raspisati na temelju odluke gradskog  vijeća, ali je napomenuo, da troškovi 
nisu ništa manji, jer za svako biračko mjesto trebaju biti zasebni birački odbori , a isto tako  izborno 
povjerenstvo  mora biti zasebno. 
 

4. Član gradskog vijeća g.Bajcer Vladimir ističe:  
 

• na 13.sjednici gradskog vijeća postavio je pitanje poslovanja kao i planova Krakom gradnje, 
na što mu je odgovoreno da Grad nije vlasnik Krakom gradnje te ističe tko je onda osnivač, 
ako je Grad 83% vlasnik Krakoma, znači sa 83% odlučuje Grad, pa moli pismeni odgovor, 
pregled načina poslovanja Krakom gradnje, koliki je ukupan iznos kapitala Krakom gradnje, 
prava i obveza koje proizlaze iz poslovanja, potraživanja i obveze koje ima  Krakom gradnja, 
a sve bi to članovi gradskog vijeća trebali imati. 

• pitanje rješenja puta kroz naselje Dolac, obećano je da će se početi s radovima, pa moli 
odgovor do kud se došlo  

• predsjednik gradskog vijeća zaprimio je dopis od Dječjeg vrtića Sunčica, u kojem isti traže da 
se sa dopisom upoznaju članovi vijeća, pa postavlja pitanje zašto to nije učinjeno  

 
Gradonačelnik je odgovorio članu gradskog vijeća g.Bajceru, da je na prošloj sjednici gradskog vijeća 
bila rasprava o izvještaju o radu Krakoma za 2010. godinu te su svi članovi vijeća mogli postavljati 



pitanja direktoru Krakom-a. Isto tako je ponovio već više puta dan odgovor što se tiče ceste u Dolcu, i 
dalje postoji problem sa HŽ-ma oko rješenja ceste .  
Napomenuo je da  Grad Krapina prema svoj djeci odnosno prema svim vrtića  ima isti odnos odnosno 
postupa isto, ali roditelji djece trebaju podnositi zahtjeve za sufinanciranje prema Gradu, Upravnom 
odjelu za društvene djelatnosti, a ne prema vrtićima, jer Grad sufinancira boravak djeteta, a ne vrtić.   
 
Predsjednik gradskog vijeća je napomenuo da se u tom dopisu traži da se ukine drugom vrtiću 
sufinanciranje. 
 

5. Član gradskog vijeća g.Robert Cerovečki napominje:  
 

• dobio je upit samohrane majke troje djece koji su kriteriji za dobivanje gradskog stana 
• isto tako je primio mail od udruge Volim grad, koja navodi da  djelatnici grada šeću za 

vrijeme posla, pa postavlja pitanje da li se vodi evidencija o prisutnosti na radu, potom 
kakovog je karaktera bio posjet Jarmini, da li je bilo nenamjenskog trošenja sredstava, kao i 
kod opuštanja djelatnika u lovačkom domu u Škaričevu  

• predlaže da se na Trškom Vrhu ureñenje ceste prema Šušelj bregu stavi u program za slijedeću 
godinu  

 
Gradonačelnik je odgovorio da što se tiče davanja gradskih stanova u najam, oni su dani prema 
kriterijima, te kada isteknu ugovori, o istima će se opet razmatrati odnosno raspisati natječaj za 
provoñenje daljnjih radnji. Isto tako je napomenuo, da djelatnici Grada Krapine u svoje slobodne 
radne dane mogu raditi što žele, a isto tako je napomenuo, da je Proračun i izvršenje Proračuna Grada 
Krapine objavjen na web stranici te se sve stavke mogu vidjeti. Što se tiče ceste za Šušelj breg, MO 
Krapina treba te radove planirati u svom programu za 2012. godinu. 
 

6. Član gradskog vijeća g.Grah Stjepan je napomenuo, da bi što se tiče organiziranog prijevoza 
učenika u osnovne škole možda trebalo  udaljenost računati od mjesta stanovanja, a ne od 
autobusne stanice. Isto tako je postavio pitanje,  kakovo je stanje što se tiče nabave mjerila za 
vodu za vodovod Šemnica, koji se preuzima od strane Krakom-a Krapina.   

 
Gradonačelnik je odgovorio, da što se tiče odreñivanja udaljenosti za ostvarivanje prava za 
sufinanciranje prijevoza učenika, isto je definiralo Ministarstvo prosvjete Pravilnikom , ali ako postoji 
nogostup i javna rasvjeta djeca mogu i pješice u školu odnosno napomenuo je, da su se zadnjih godina 
stekli dobri uvjeti za siguran dolazak i odlazak djece do škole. Nadalje što se tiče preuzimanja 
vodovoda u Šemnici, Krakom je izvršio uvid i pregled stanja te bi od 01.01.2012. godine vodovod 
Šemnica trebao biti preuzet. 
 

7. Član gradskog vijeća g.Benc je dao prijedlog što se tiče iznajmljivanja smještajnih kapaciteta 
za turiste u gradu na način, da se napravi anketa, da li ima zainteresiranih za iznajmljivanje 
privatnog smještaja. Isto tako se osvrnuo na pojavu problema pisanja grafita na OŠ Ljudevit 
Gaj, pa predlaže da Grad uloži u postavljanje kamera na kritična mjesta u Gradu ( park, Stari 
grad, Dom zdravlja, ul.F.Galovića itd.) kako bi se spriječilo uništavanje imovine. 

 
Gradonačelnik je upoznao članove vijeća da Grad već skoro dvije i pol godine ima postavljene kamere 
u parku te se tu više ne dogañaju uništavanja, a planiraju se postaviti još na tri lokacije. 
 
 

T O Č K A  2. 
 

Usvajanje skraćenog zapisnika sa 15.sjednice Gradskog vijeća Grada Krapine 
 
Član gradskog vijeća g.Bajcer osvrnuo se i pozvao na odredbe Poslovnika o radu gradskog vijeća te 
Statuta Grada, gdje je utvrñeno, da se sjednice snimaju na audio ureñaj, te je zatražio snimku sa 
15.sjednice ali ju nije mogao dobiti, jer mu je rečeno da se na istoj sjednici pokvario audio ureñaj 



odnosno da su snimljeni samo dijelovi sjednice, pa predlaže da predsjednik poduzme mjere kako bi 
član vijeća dobio traženo prema Poslovniku i Statutu.  
Predsjednik gradskog vijeća je istakao, da je isto pitanje trebalo postaviti pod toč.1. dnevnog reda, jer 
se pod ovom točkom razmatra tekst skraćenog zapisnika sa 15.sjednice gradskog vijeća, a isto tako 
navodi da član gradskog vijeća njega kao predsjednika gradskog vijeća o tome do sada nije 
obavijestio, a isto tako postavlja pitanje, da li su u Poslovniku i Statutu navedeni rokovi za dostavu 
istog.   
 
Nakon kraće rasprave sa 10 glasova ZA i 7 glasova SUZDRŽANA donijet je slijedeći  
 

Z A K L J U Č A K 
 
U s v a j a   se skraćeni zapisnik sa 15.sjednice Gradskog vijeća Grada Krapine u tekstu koji čini 
sastavni dio ovog zapisnika.   
 

T O Č K A  3. 
 
Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Statuta OŠ 
„Ljudevit Gaj“ Krapina  
 
Član  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Mladen Gregurović upoznao je članove vijeća, da je 
navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  17.11.2011. godine u 15,30 sati raspravljao o 
prijedlogu Odluke  te ju je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje.  
Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijeta slijedeća    
 

O D L U K A 
 
Daje se prethodna suglasnost na Odluku o izmjenama i dopunama Statuta OŠ „Ljudevit Gaj“ Krapina 
u tekstu koji čini sastavni dio ovog zapisnika.  
 

T O Č K A  4. 
 
Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Statuta OŠ 
August Cesarec Krapina  
 
Član  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Mladen Gregurović upoznao je članove vijeća, da je 
navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  17.11.2011. godine u 15,30 sati raspravljao o 
prijedlogu Odluke  te ju je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje.  
Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijeta slijedeća    
 

O D L U K A 
 
Daje se prethodna suglasnost na Odluku o izmjenama i dopunama Statuta OŠ August Cesarec Krapina 
u tekstu koji čini sastavni dio ovog zapisnika.  
 

T O Č K A 5. 
 
Odluka o prihvaćanju sklapanja Srapozuma o preuzimanju otpada izmeñu Grada Krapine i 
društva „Piškornica“ d.o.o. Regionalni centar za odlaganje otpada sjeverozapadne Hrvatske  
 
Član  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Mladen Gregurović upoznao je članove vijeća, da je 
navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  17.11.2011. godine u 15,30 sati raspravljao o 
prijedlogu Odluke  te ju je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje.  
Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijeta slijedeća    
 



 
 
 

O D L U K A 
 
D o n o s i  se Odluka o prihvaćanju sklapanja Srapozuma o preuzimanju otpada izmeñu Grada 
Krapine i društva „Piškornica“ d.o.o. Regionalni centar za odlaganje otpada sjeverozapadne Hrvatske  
 
 

T O Č K A  6. 
 
Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o visini spomeničke rente Grada Krapine 
 
Član  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Mladen Gregurović upoznao je članove vijeća, da je 
navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  17.11.2011. godine u 15,30 sati raspravljao o 
prijedlogu Odluke  te ju je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje.  
 
Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijeta slijedeća    
 

O D L U K A 
 
D o n o s i  se Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o visini spomeničke rente Grada Krapine u tekstu 
koji čini sastavni dio ovog zapisnika. 
 

T O Č K A 7. 
 
Odluka o dodjeli priznanja Grada Krapine za 2011. godinu    
 
Predsjednik Odbora za priznanja Grada g.Zoran Gregurović upoznao je članove gradskog vijeća da je 
Odbor za priznanja na svojoj sjednici održanoj dana 11.11.2011. godine izradio prijedlog Odluke o 
dodjeli priznanja Grada Krapine za 2011. god. koji dostavlja članovima vijeća na donošenje. Isto tako 
je napomenuo da se o odluci ne raspravlja , već se o svakom glasi pojedinačno.  
Predsjednik gradskog vijeća predlaže glasovanje o svakom pojedinačno kako slijedi:  
 

• Pučko otvoreno učilište Krapina, za Plaketu – Jednoglasno prihvaćeno 
• Udruga umirovljenika Krapina, za Plaketu – Jednoglasno prihvaćeno 
• Mirko Majsec, za Plaketu – Jednoglasno prihvaćeno  
• Radovan Cesarec, za Plaketu – Jednoglasno prihvaćeno  
• Gradsko društvo Crvenog križa Krapina, za Povelju – Jednoglasno prihvaćeno 
• Dubravko Sopek, za Povelju – Jednoglasno prihvaćeno 
• Filip Majić, za Povelju – Jednoglasno prihvaćeno 
• Jeronim Ferček, za Povelju – Jednoglasno prihvaćeno 
• Boris Uhernik, za Povelju – Jednoglasno prihvaćeno   

 
te je donijeta slijedeća  

O D L U K A 
 

D o n o s i   se Odluka o dodjeli priznanja grada Krapine za 2011. godinu u tekstu koji čini sastavni dio 
ovog zapisnika. 
 


